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Emne: Spørsmål Utval samferdsle og mobilitet - Iverksettelse av prisreduksjon på periodebillett og bompenger
Vedlegg: 
Spørsmål til samferdsledirektøren/fylkesrådmannen utval for samferdsle og mobiliet 14.oktober
 
Viser til spørsmål 23.september om iverksetting av bompengeavtalen. Der står det at prisreduksjonar vil kunne
iverksettes 4‐6 veker etter signering, og at ein 23.september ikkje hadde fått dato for regjeringsgodkjenning.
Avtalen vart signert 24.september og er derfor no regjeringsgodkjent.
 
I avtalen er det skissert 40‐45 millionar til auka ruteproduksjon, samt 50 millionar til reduserte bussprisar og
bompengetakstar.
 
Spørsmål til samferdsledirektøren:

Er det snakk om reell auking på 40 ‐45 mill til ruteproduksjon?
Viss det er tilfelle:

Kor mange nye bussavganger og avganger med bybanen vil dette føre til?
Er det avklart kor denne aukinga skal iverksettast? På hvilken måte involverer ein kommunane og
folkevalde i denne aukinga?

Er det satt dato for iverksetting av prisreduksjon på buss og bompengar, no som avtalen er
regjeringsgodkjent?
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